
Achtergrondinformatie 

Om onze controlerende taak goed uit te kunnen voeren, ontvangt fractie SMG graag de volgende 
documenten: 

• Voorwaarden tender december 2022 / januari 2023 

• Overzicht van de beoordeling van de tender per zonnepark 

• Anterieure overeenkomsten van de zonneparken met daarbij ook de invulling van het 
lokaal eigendom 

• Provinciaal advies van alle drie de zonneparken 

• Advies van overige overlegpartners als Waterschap en ODBN van alle drie de 
zonneparken 

Technische vragen 

• Kunt u ons meer technische informatie geven over de accu's die geplaatst worden bij de 
zonneparken? Wat is de capaciteit van de accu's? Welk percentage van de opgewekte 
stroom kan op een gemiddelde dag opgeslagen worden in de accu's? Graag een 
overzicht van deze gegevens per zonnepark. 

• Zijn er afspraken te maken over netcongestie? Welke afspraken kan de gemeente maken 
met de netbeheerder over voorrangsbepaling van particuliere teruglevering boven de 
teruglevering van de zonneparken indien deze op hetzelfde deel van het stroomnet 
terugleveren? In hoeverre kan de aansluiting van zonneparken andere toekomstige 
ontwikkelingen in het gebied voor stroomafname of stroomlevering belemmeren? 

• Bij zonnepark Heidebos wordt in de onderbouwing gesproken over een hekwerk om het 
park. In hoeverre is dit van invloed op de toegankelijkheid van het wandelpad binnen het 
park? Het recreatief medegebruik was van grote waarde gebleken in de beoordeling van 
de tender. Indien het wandelpad niet openbaar is en daarmee de recreatieve functie 
komt te vervallen, zou Heidebos dan eveneens als één van de voorkeurslocaties uit de 
tender gekomen zijn? 

• Bij zonnepark Heidebos wordt op pagina 14 en 15 van de onderbouwing verschillende 
inrichtingen van het zonnepark weergegeven. Welk beeld is het juiste beeld? 

• Wat zijn de investeringsbedragen per zonnepark? Welke bedragen zijn nodig om te 
voldoen aan het streefpercentage van 50%? Wat heeft het voor invloed dat twee van de 
beoogde zonneparken aan de Werststeeg in Berlicum zijn gelegen voor de invulling van 
het lokaal eigendom? Het aantal inwoners dat in de nabijheid woont is immers kleiner 
dan bij spreiding over een groter gebied. 

• Voor de SDE aanvragen in 2024 was het voor zonneweides noodzakelijk om 
natuurinclusief te zijn. In hoeverre voldoen de huidige aanvragen aan dit criterium? 

• Bij de beeldvormende avond werd aangegeven dat realisatie op korte termijn niet te 
verwachten is. Wat is een realistische termijn en hoe kan hier door de gemeenteraad op 
gestuurd worden? Kan er een uiterste realisatietermijn/ingebruikname termijn aan de 
vergunning gekoppeld worden? 



• Welke overige voorwaarden is het college voornemens om aan de vergunning te 
koppelen? 

• Stikstof is een heikel onderwerp in de planvorming. De AERIUS berekeningen van de 
diverse zonneparken hanteren verschillende uitgangspunten met name als het gaat om 
de aanlegfase. Kunt u deze verschillen verklaren? Wat fractie SMG opvalt is het aantal 
verkeersbewegingen, al dan niet een koude starts, al dan niet extensieve begrazing.  

 


